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Jegyzőkönyv 

Készült Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és 
Egészségügyi Bizottságának 2023. december 12. napján a Városháza Konferencia 
termében megtartott 10. rendes üléséről. 

Jelen vannak: Egészségügyi és Szociális Bizottság tagjai 
• Agócs Lászlóné a bizottság elnöke 
• Hornyik László Károly a bizottság tagja 
• Füsti-Molnár István a bizottság tagja 
• Krausz Jánosné a bizottság tagja 
• Bódi Szilvia a bizottság tagja 
• Dr. Szabó Andrea a bizottság tagja 
• Lencséné Szalontai Mária jegyzőkönyvvezető 

valamint a mellékelt jelenléti ív alapján. 

Agócs Lászlóné: 
Köszöntötte a megjelenteket, megállapította, hogy a bizottság 7 tagjából 6 fő jelen 
van, dr. Chomiak Waldemar nem jelezte távolmaradását, a bizottság határozatképes. 
Az ülést megnyitotta. 

Javaslatot tett a napirendre a kiküldött meghívó szerint, valamint javasolta, hogy a 
jegyzőkönyvet az elnök mellett Dr. Szabó Andrea bizottsági tag írja alá. 

Nyílt ülés: 
1. A gazdálkodás 2024. évi átmeneti szabályai 
2. Szentes Város Önkormányzata és Hódmezővásárhely Megyei Jogú Város 

Önkormányzata között ellátási szerződés megkötése 
3. A Bizottság 2024. évi munkaterve 
4. Tájékoztató a Bölcsőde étkeztetésével kapcsolatosan 
5. Intézményi beszámolók 
6. Egyebek 

Megkérdezte, van-e valakinek javaslata a napirendre vonatkozóan, egyben kérte, 
hogy a Bölcsőde étkeztetésével kapcsolatos anyagot első napirendként tárgyalják. 

Megállapította, hogy más javaslat nem volt, kérte a bizottságot, aki a napirendet és a 
jegyzőkönyvet aláíró személyt elfogadja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a napirendet és az aláíró személyét 
egyhangúlag - 6 igen szavazattal - elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

69/2023. (XII.12.)Szoc. 
Tárgy: Napirend 

H A T Á R O Z A T 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az ülés napirendjét az alábbiak szerint 
határozta meg: 



Nyílt ülés: 
1. Tájékoztató a Bölcsőde étkeztetésével kapcsolatosan 
2. A gazdálkodás 2024. évi átmeneti szabályai 
3. Szentes Város Önkormányzata és Hódmezővásárhely Megyei Jogú Város 

Önkormányzata között ellátási szerződés megkötése 
4. A Bizottság 2024. évi munkaterve 
5. Intézményi beszámolók 
6. Egyebek 

A jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Dr. Szabó Andrea. 

1. Tájékoztató a Bölcsőde étkeztetésével kapcsolatosan 

Agócs Lászlóné: 

Megkérte az előterjesztőt, kiegészítését tegye meg. 

Fekete Csilla: 
Elmondta, hogy a bizottsági határozatnak megfelelően egyeztetést folytattak a 
Bölcsőde étkeztetésével kapcsolatosan. A Szolgáltató Kft. az egyeztetett 
megállapodást megküldte az Iroda részére, így 2024. január 01-től megvalósul a 
megállapodás. Az étlapot a Bölcsőde élelmezésvezetője fogja készíteni, de mivel a 
Szolgáltató által használt programba külső használó nem tud bejutni, ezért a 
Bölcsőde a saját programjában fogja elkészíteni az étlapot. Azt továbbítják a 
Szolgáltató felé, a Szolgáltató ez alapján rögzíti az étlapot és a számlázás is ez 
alapján fog megtörténni. 
Agócs Lászlóné: 

Összefoglalva, egyezség született, ami mindenkinek megfelelő. 

Füsti-Molnár István: 
Megkérdezte, hogy mi van olyankor, ha pld a Bölcsődében palacsintát szeretnének 
sütni valamilyen alkalomból, akkor erre hogyan lesz lehetőség? 
Holman István: 
Elmondta, hogy ez benne van a módosítási tervezetben. Egyszer van az étlap szerinti 
kiszabat, amit minden nap a kollégák kiszállítanak, ezen kívül bármilyen igénye van a 
Bölcsődének, azt emailon szokták jelezni, mindent ki fognak szállítani, és hó végén 
pedig ki fogják számlázni. 

( Dr. Chomiak Waldemar megérkezett az ülésre, a bizottság létszáma 7 fő) 

Hozzátette még, hogy a dietetikusuk vállalta, hogy mindig rögzíti a Bölcsőde étlapját. 
Sajnos a rendszerben nem tudták megcsinálni, hogy a Bölcsőde csak a saját 
részében tudjon hozzáférni, ha hozzáférést adtak volna, akkor az egész rendszerhez 
kaptak volna hozzáférést, ami pedig nem lehetséges. 

V 



Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. Kérte a bizottság tagjait, aki a 
tájékoztatót elfogadásra javasolja, szavazatával jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság a tájékoztatót egyhangúlag - 7 igen 
szavazattal - elfogadta az alábbi határozatot hozta: 

70/2023. (XII.12.)Szoc. 
Tárgy: Tájékoztató a Bölcsőde étkeztetésével kapcsolatosan 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Tájékoztató a Bölcsőde étkeztetésével kapcsolatosan." című előterjesztést és 
egyhangúlag elfogadta a tájékoztatást. 

2. A gazdálkodás 2024. évi átmeneti szabályai 

Agócs Lászlóné: 

Megkérdezte az előterjesztőt, hogy kiegészítése van-e? 

Balogh Imre: 
Elmondta, hogy az előterjesztés a 2024. évi végleges költségvetés elfogadásáig ad 
felhatalmazást a feladatok ellátására. 
Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az előterjesztést elfogadásra javasolja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést - 7 igen szavazattal-
elfogadásra javasolta, és az alábbi határozatot hozta: 

71/2023.(XII.12.)Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi 
költségvetési gazdálkodás átmeneti szabályozásáról szóló rendeletének 
megalkotása (3) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. évi költségvetési 
gazdálkodás átmeneti szabályozásáról szóló rendeletének megalkotása" című 
előterjesztést és egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-testület számára. 

3. Szentes Város Önkormányzata és Hódmezővásárhely Megyei 
Jogú Város Önkormányzata között ellátási szerződés megkötése 

H A T Á R O Z A T 

H A T Á R O Z A T 



Agócs Lászlóné: 
Megkérte az előterjesztőt, kiegészítését tegye meg. 

Fekete Csilla: 
Elmondta, hogy az Önkormányzat és a Hódmezővásárhelyi Kistérségi Társulás közötti 
szerződés 2023. december 31-én lejár. Hódmezővásárhelynek kötelező ellátási 
feladata a gyermekek átmeneti otthonának biztosítása, ezért a továbbiakban is fenn 
kívánják tartani az együttműködési megállapodást. A Közgyűlés december 14-én 
ugyanezt a szerződés tervezetet fogja tárgyalni, ezért kérte a bizottságot, javasolja 
elfogadásra a Képviselő-testület számára. 

Krausz Jánosné: 
Megkérdezte, hogy mennyire vették igénybe ezt a lehetőséget eddig? 

Elmondta, hogy a szerződés szerint 1 szobát tartanak fenn részükre, ezért 3 ember 
éves költségét fizetik ki éves szinten akkor is, ha nem veszik igénybe a szolgáltatást. 
Öt évre visszamenőleg kb. 20 %-os volt az igénybevétel. Természetesen, ha nincs 
igény, akkor feltöltik azt a szobát is azzal, hogyha ellátott érkezik, akkor azt a szobát 
fel kell szabadítani. Elmondta, hogy egyébként ugyanez a helyzet Makó városával is, 
ott is 3 személy egész éves költségét térítik meg a családok átmeneti otthona 
vonatkozásában. 
Kiegészítette még azzal, hogy a szerződés értelmében a normatívát is a város kapja, 
az intézményt illeti meg. 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy több kérdés, vélemény nem volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az előterjesztést elfogadásra javasolja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság az előterjesztést - 7 igen szavazattal-
elfogadásra javasolta, és az alábbi határozatot hozta: 

72/2023. (XII.12.) Szoc. 
Tárgy: Szentes Város Önkormányzata és Hódmezővásárhely Megyei Jogú Város 
Önkormányzata között ellátási szerződés megkötése (15) 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
a „Szentes Város Önkormányzata és Hódmezővásárhely Megyei Jogú Város 
Önkormányzata között ellátási szerződés megkötése" című előterjesztést és 
egyhangúlag elfogadásra javasolja a Képviselő-testület számára. 

4. A Bizottság 2024. évi munkaterve 

Agócs Lászlóné: 
Megállapította, hogy kérdés, javaslat nem volt. 

Gál Antal: 

H A T Á R O Z A T 



Megkérte a bizottság tagjait, aki a munkatervet elfogadásra javasolja, szavazatával 
jelezze. 
A Szociális és Egészségügyi Bizottság a munkatervet - 7 igen szavazattal-
elfogadásra javasolta, és az alábbi határozatot hozta: 

73/2023. (XII. 12.) Szoc. 
Tárgy: A Bizottság 2024. évi munkaterve 

H A T Á R O Z A T 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális és Egészségügyi 
Bizottsága megtárgyalta a Bizottság 2024. évi munkatervéről szóló javaslatot és a 
munkatervet az alábbiak szerint elfogadta. 

A SZOCIÁLIS BIZOTTSÁG 
2024. ÉVI MUNKATERVE 

Január: 

Testületi anyagok megtárgyalása 

Február: 1. Testületi anyagok megtárgyalása 

Március: 
1. Testületi anyagok megtárgyalása 
2. Beszámoló a Bölcsőde 2023. évi munkáj 
3. Beszámoló a Családsegítő Központ 2023. évi munkájáról 

Április: 
1. Testületi anyagok megtárgyalása 
2. Beszámoló a Gondozási Központ 2023. évi munkájáról 

Előadó: 
anyagok előterjesztői 

anyagok előterjesztői 

anyagok előterjesztői 
intézmény vezetője 
intézmény vezetője 

anyagok előterjesztői 
intézmény vezetője 

3. Beszámoló a Dr.Sipos Ferenc Parkerdő Otthon 2023. évi munkájáról intézmény vezetője 

Május: 
1. Testületi anyagok megtárgyalása anyagok előterjesztői 
2. Beszámoló a Hajléktalan Segítő Központ 2023. évi munkájáról intézmény vezetője 

Június: 

1. Testületi anyagok megtárgyalása 

Szeptember: 1. Testületi anyagok megtárgyalása 
2. 2024. évi közfoglalkoztatásról beszámoló 

Október 

1.Testületi anyagok megtárgyalása 

November: 

1. Testületi anyagok megtárgyalása 

December: 1. Testületi anyagok megtárgyalása 2. A Bizottság 2025. évi munkaterve 

anyagok előterjesztői 

anyagok előterjesztői 
Szociális Iroda 

anyagok előterjesztői 

anyagok előterjesztői 

anyagok előterjesztői 
a bizottság elnöke 



5. Intézményi beszámolók 

Agócs Lászlóné: 
A Bölcsőde vonatkozásában megkérdezte, hogy a 90 fő, az nem 100 %-os 
feltöltöttség? A melléképület vonatkozásában megkérdezte, hogy kértek-e már 
árajánlatot, hogy mennyibe kerül az elbontása? 

Szöllősi Ágnes: 
Elmondta, hogy a 90 fő nem teljes feltöltöttség, de most is vannak előjegyzettek. A 
melléképületet a tulajdonosnak kell elbontani, nekik csak tűrni kell, amíg elvégzik a 
munkát. 

Agócs Lászlóné: 
A Családsegítő Központ vonatkozásában megköszönte és gratulált a mozis 
rendezvényhez, ahol rászoruló gyermekek mozizhattak és ajándékot is kaptak. 

A Gondozási Központhoz kapcsolódóan megköszönte a Caritásnak a 14 db 
nyomógombos telefont, amit az idősek tudnak használni. 

A Parkerdő Otthon esetében megkérdezte, hogy van-e covidos az intézményben? 

Dányiné Nagy Andrea: 

Elmondta, hogy covidos betegük nincs, felsőlégúti megbetegedések vannak jelenleg. 

Berki András: 
A Hajléktalan Segítő Központ vonatkozásában tájékoztatta a Bizottságot, hogy a 
Boldogság Klubnak köszönhetően egy komplett ebédet kaptak az ellátottaik, 
palacsinta és leves is volt. 
Agócs Lászlóné: 
Megköszönte a Szociális Iroda gyors segítségét, hogy ezt meg tudták valósítani. 
Külön köszönet, hogy Seres Krisztián is eljött hozzájuk. 

Megállapította, hogy az intézményi beszámolók kapcsán több kérdés, vélemény nem 
volt. 
Megkérte a bizottság tagjait, aki az intézményi beszámolókat elfogadja, szavazatával 
jelezze. 

A Szociális és Egészségügyi Bizottság az intézményi beszámolókat - 7 igen 
szavazattal- elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

74/2023. (XII.12.)Szoc. 
Tárgy: Intézményi beszámolók 

Szentes Város Önkormányzata Képviselő-testülete Szociális Bizottsága megtárgyalta 
az intézményi beszámolókat és azokat egyhangúlag elfogadta. 

H A T Á R O Z A T 
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8. Egyebek 

Agócs Lászlóné: 
Megköszönte, hogy ismét megjelentek a krízistelefonszámok, és kérte a jelenlévőket, 
hogy osszák minél többször, hogy mindenkihez eljusson, hogy hol tud segítséget 
kérni, ha szükséges. 

Fekete Csilla: 
A spirállal kapcsolatosan elmondta, hogy gyógyszertámogatás keretében 
gyógyászati segédeszközként van lehetőség segítségnyújtásra. Erről levélben fogják 
tájékoztatni a védőnői szolgálatot, hogy szükség esetén fel tudják ajánlani a 
rászorulók részére. 

Agócs Lászlóné: 
Kiegészítette, hogy erről kapjanak tájékoztatást a háziorvosok, gyerekorvosok, 
Családsegítő Központ, intézmények. 

Megállapította, hogy több kérdés, vélemény, hozzászólás nem volt, megköszönte a 
részvételt, mindenkinek kellemes ünnepeket, boldog új évet kívánt és a nyílt ülést 
13:18 órakor bezárta. 

K.m.f. 

bizottsági tag 
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